
 

 
 

 
Finanšu komitejas sēdes  

protokols Nr. 13 
 

Ādažos, Ādažu novadā         2024. gada 20. novembrī 
 
 
Sēdes sasaukšanas vieta un laiks: Stacijas ielā 5, Carnikavā, Sēžu zālē, plkst. 9.00. 

Kārtējā atklātā sēde sasaukta Ādažu novada pašvaldības domes 2023. gada 14. jūnija 
reglamenta Nr. 2 “Ādažu novada pašvaldības darba reglaments” noteiktajā kārtībā.  

Sēdi vada: Finanšu komitejas priekšsēdētājas vietnieks, pašvaldības domes priekšsēdētājas 
vietnieks attīstības jautājumos VALĒRIJS BULĀNS (LRA). 

Sēdi protokolē: Administratīvās nodaļas vecākā referente Linda Pavlovska. 

Komitejā pavisam 15 deputāti.  

Komitejas sēdē piedalās 15 deputāti:  

komitejas locekļi: Sniedze Brakovska (LRA), Kerola Dāvidsone (LRA), Arta Deniņa (JKP) 
(piedalās līdz 12.10), Genovefa Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZS), Imants Krastiņš (JKP) 
(piedalās klātienē līdz plkst. 12.10, no plkst. 13.00 piedalās attālināti, izmantojot tiešsaistes 
videokonferences sarunu rīku), Kristīne Lakševica (LRA), Jānis Leja (S) (piedalās sēdē līdz 
plkst. 14.20), Gatis Miglāns (LZS) (no plkst. 9.00 līdz 12.10 un no plkst. 13.00 piedalās 
attālināti, izmantojot tiešsaistes videokonferences sarunu rīku, komandējuma dēļ), Karīna 
Miķelsone (LRA) (piedalās attālināti no plkst. 9.00 līdz plkst. 9.59 un no plkst. 11.30 līdz plkst. 
12.10, komandējuma dēļ, un no plkst. 13.00  piedalās klātienē), Raivis Pauls (LZS), Liāna 
Pumpure (LRA), Arnis Rozītis (LRA), Jānis Vaivads (LZP). 

Personas, kurām sēdē dots vārds: 

Centrālās pārvaldes darbinieki: Diāna Čūriška, Lāsma Dene, Ilona Gotharde, Everita Kāpa, 
Inga Pērkone, Iluta Plikgalve, Guntis Porietis, Laila Raiskuma, Rita Rossoha – Sadoviča, 
Nadežda Rubina, Santa Ruģēna. 

citi: pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” direktors Lauris Bernāns, Ādažu 
novada būvvaldes vadītājs Ainārs Grikmanis, pašvaldības aģentūras “Carnikavas 
komunālserviss” Vides pārvaldības nodaļas vadītājs Edgars Sliede, Pašvaldības mantas 
iznomāšanas un atsavināšanas komisijas priekšsēdētājs, novada iedzīvotājs Edvīns Šēpers. 

DARBA KĀRTĪBĀ: 

1. Par Finanšu komitejas šā gada 20. novembra sēdes darba kārtības apstiprināšanu. 

2. Par Ādažu novada pašvaldības domes 27.06.2024. lēmuma Nr. 253 “Par nosacītās cenas 
apstiprināšanu zemes daļai nekustamajā īpašumā Pļavu iela 19, Ādaži” atcelšanu. 

3. Par Ādažu novada pašvaldības domes 27.06.2024. lēmuma Nr. 254 “Par nosacītās cenas 
apstiprināšanu nekustamajam īpašumam Dzērveņu ielā 8, Gaujā” atcelšanu. 
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4. Par maksāšanas paziņojuma sagatavošanas un nosūtīšanas izmaksu apmēra noteikšanu 
zemes likumiskajiem lietotājiem. 

5. Par pašvaldības zemesgabalu nomas maksas cenrādi īslaicīgai nomai un reklāmas objektu 
izvietošanai. 

6. Par pašvaldībai piekrītošo rezerves zemes fonda zemes vienību uzņemšanu bilancē. 

7. Par īpašumu Lilastē. 

8. Par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piešķiršanu. 

9. Par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piešķiršanu. 

10. Par līguma pagarināšanu par sabiedrisko pakalpojumu sniegšanu SIA “Garklanes ūdens”. 

11. Par pamatlīdzekļu ieguldīšanu SIA “Ādažu namsaimnieks” pamatkapitālā siltumapgādes 
funkciju nodrošināšanai. 

12. Par sadarbības līguma slēgšanu ar SIA “Ādažu ūdens”. 

13. Par pašvaldības dalības izbeigšanu biedrībā “Gaujas Partnerība”. 

14. Par grozījumiem Ādažu novada pašvaldības domes 2021. gada 28. septembra lēmumā Nr. 
114 “Par Ādažu novada pašvaldības pārstāvniecību biedrībā “Jūras Zeme”. 

15. Par projekta “Ādažu novada Mākslu skolas Carnikavas mācību punkta publiskās ārtelpas 
labiekārtošana, palielinot ārtelpas pievilcību” ietvaros radīto labiekārtojuma elementu 
nodošanu pārvaldīšanā pašvaldības aģentūrai “Carnikavas komunālserviss”. 

16. Par noteikumu “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 23.02.2022. noteikumos Nr. 
7 “Transportlīdzekļu izmantošanas kārtība Ādažu novada pašvaldībā”” projektu. 

17. Par telpu nomas maksu pašvaldības ēkā Garajā ielā 20, Carnikavā. 

18. Par dalību pasākuma “Atkritumu dalītā vākšana” projektu iesniegumu otrajā atlases kārtā. 

19. Par nepieciešamo līdzekļu pārcelšanu no Ādažu novada sociālā dienesta brīvprātīgo 
iniciatīvu finansējuma. 

20. Par grozījumiem Carnikavas vidusskolas 2024. gada budžeta tāmē. 

21. Par grozījumiem Ādažu novada pašvaldības domes 23.03.2022. lēmumā Nr. 116 “Par 
nomas maksas noteikšanu Carnikavas pamatskolas telpām Nākotnes ielā 1”. 

22. Par speciālo piemaksu pašvaldības iestāžu darbiniekiem. 

23. Par izmaiņām pašvaldības iestāžu struktūrā. 

24. Par pašvaldības 2024.gada budžeta grozījumiem. 

25. Informatīvs ziņojums par “Ādažu novada jauno uzņēmēju un remigrantu atbalsta konkurss 
2024” rezultātiem. 

26. Informatīvs ziņojums par sanāksmēm ar Ādažu novada ciemu iedzīvotājiem ciemu/ 
apkaimju attīstības plānu izstrādei. 

27. Informatīvs ziņojums par maksimālo būvdarbu veikšanas ilgumu. 

28. Informatīvs ziņojums par pašvaldības domes priekšsēdētājas ārzemju komandējumu. 

- Slēgtā daļa - 

29. Par nekustamā īpašuma pieņemšanu dāvinājumā. 
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1. Par Finanšu komitejas šā gada 20. novembra sēdes darba kārtības apstiprināšanu 
(Valērijs Bulāns ) 

Ierosina papildināt darba kārtību, iekļaujot 11. jautājumu “Par pamatlīdzekļu ieguldīšanu SIA 
“Ādažu namsaimnieks” pamatkapitālā siltumapgādes funkciju nodrošināšanai”, attiecīgi 
mainot pārējo jautājumu numerāciju. 

I.KRASTIŅŠ ierosina iekļaut darba kārtībā deputātu I. Krastiņa, J. Lejas, A. Deniņas 
ierosinājumu par pašvaldības 2025. gada budžeta priekšlikumiem  par Ādažu novada senioru 
un invalīdu biedrību finansiālā atbalsta palielinājumu un sadali starp pagastiem, kā arī par 
budžeta līdzekļu ieplānošanu un nepieciešamo darbību veikšanu ēkas (Carnikavā, Jūras ielā 4) 
projekta aktualizācijai.  

K. MIĶELSNE vērš uzmanību, ka šā gada 7. novembra deputātu iesniegums (reģ. Nr. ĀNP/1-
11-1/24/6056) par priekšlikumiem 2025. gada pašvaldības budžetam ir saņemts pēc noteikumos 
noteiktā iesniegšanas termiņa, tas tiks iekļauts budžeta priekšlikumu sadaļā, ja tiks sagatavots 
atbilstoši pašvaldības domes 2023. gada 22. marta noteikumu Nr. 9 “Pašvaldības budžeta 
izstrādāšanas un izpildes kārtība” 3. daļas 14.4. apakšpunktam, kas nosaka: “Deputāti un 
izpildītāji līdz 15. oktobrim iesniedz izskatīšanai Finanšu komitejai priekšlikumus par 
paredzamajiem investīciju pasākumiem nākamajā gadā, pievienojot paskaidrojumu ar atsauci 
uz novada Attīstības programmas rīcības virzieniem vai uzdevumiem, paredzamo izdevumu 
aprēķinu investīcijas ieviešanai un to uzturēšanai gadā un pēc priekšlikumu apstiprināšanas 
iesniedz šo informāciju Finanšu nodaļai iekļaušanai budžeta projektā”. Vienlaikus uzsverot, ka 
jautājums par līdzfinansējuma palielināšanu senioru biedrībām tika skatīts Finanšu komitejas 
šā gada  23. oktobra sēdē un pašvaldības domes sēdē šā gada 24. oktobra sēdē un netika 
atbalstīts. Savukārt jautājums par notecējuša būvprojekta aktualizēšanu ir piekritīgs Ādažu 
novada Attīstības programmas Rīcības plāna uzdevumam C5.1.2.3. Ādažu novada Mākslu 
skolas Carnikavas mācību punkta korpusa izbūve Nākotnes ielā 1, Carnikavā, kā izpildes 
termiņš ir noteikts 2027. gads. 

V. BULĀNS aicina deputātus balsot par deputāta I. Krastiņa ierosinājumu Finanšu komitejas 
darba kārtībā iekļaut jautājumu par deputātu priekšlikumiem pašvaldības 2025. gada budžeta 
projektam.   

Atklāti balsojot, ar 3 balsīm "Par" (Arta Deniņa (JKP), Imants Krastiņš (JKP), Jānis Leja (S)), 
"Pret" - 10 (Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola Dāvidsone (LRA), 
Genovefa Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZS), Kristīne Lakševica (LRA), Gatis Miglāns 
(LZS), Karīna Miķelsone (LRA), Liāna Pumpure (LRA), Arnis Rozītis (LRA)), "Atturas" – 2 
(Raivis Pauls (LZS), Jānis Vaivads (LZP)), KOMITEJA NOLEMJ: 

Neatbalstīt deputāta I. Krastiņa ierosinājumu Finanšu komitejas šā gada 20. novembra 
sēdes darba kārtībā iekļaut jautājumu par deputātu priekšlikumiem pašvaldības 
2025.gada budžeta projektam.  

V. BULĀNS aicina apstiprināt Finanšu komitejas šā gada 20. novembra sēdes darba kārtību, 
iekļaujot 11. jautājumu.   

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par" (Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola 
Dāvidsone (LRA), Genovefa Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZS), Kristīne Lakševica (LRA), 
Gatis Miglāns (LZS), Karīna Miķelsone (LRA), Raivis Pauls (LZS), Liāna Pumpure (LRA), 
Arnis Rozītis (LRA), Jānis Vaivads (LZP)), "Pret" – 2 (Arta Deniņa (JKP), Imants Krastiņš 
(JKP)), "Atturas" – 1 (Jānis Leja (S)), KOMITEJA NOLEMJ: 

Apstiprināt Finanšu komitejas šā gada 20. novembra sēdes darba kārtību. 
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2. Par Ādažu novada pašvaldības domes 27.06.2024. lēmuma Nr. 253 “Par nosacītās 
cenas apstiprināšanu zemes daļai nekustamajā īpašumā Pļavu iela 19, Ādaži” atcelšanu 

(Edvīns Šēpers) 

Ziņo par pašvaldības domes šā gada 27. jūnija lēmuma Nr. 253 “Par nosacītās cenas 
apstiprināšanu zemes daļai nekustamajā īpašumā Pļavu iela 19, Ādaži” (turpmāk – lēmums) 
atcelšanu. Informē, ka uz zemes vienības esošās ēkas ½ (vienas otrās) domājamās daļas 
īpašniecei V.U. šā gada 4. jūlijā tika nosūtīts atsavināšanas paziņojumu (reģ. Nr. ĀNP/1-12-
1/24/1042), kurā tika norādīts, ka viņai ir pirmpirkuma tiesības iegādāties zemi. Paziņojums 
tika uzskatīts par saņemtu šā gada 8. jūlijā un īpašniecei tika dots laiks līdz šā gada 7. 
novembrim, lai paziņotu par savu vēlmi iegādāties zemi. Tā kā īpašniece līdz norādītajam 
termiņam nav izmantojusi savas tiesības, ir pamats atcelt sākotnējo lēmumu.  

Atklāti balsojot, ar 15 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par Ādažu novada pašvaldības domes 27.06.2024. lēmuma Nr. 253 
“Par nosacītās cenas apstiprināšanu zemes daļai nekustamajā īpašumā Pļavu iela 19, 
Ādaži” atcelšanu” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 28. 
novembra sēdē. 

3. Par Ādažu novada pašvaldības domes 27.06.2024. lēmuma Nr. 254 “Par nosacītās 
cenas apstiprināšanu nekustamajam īpašumam Dzērveņu ielā 8, Gaujā” atcelšanu 

(Edvīns Šēpers) 

Ziņo par pašvaldības domes šā gada 27. jūnija lēmuma Nr. 254 “Par nosacītās cenas 
apstiprināšanu nekustamajam īpašumam Dzērveņu ielā 8, Gaujā” (turpmāk – lēmums) 
atcelšanu. Informē, ka šā gada 4. jūlijā tika nosūtīts zemes vienības esošo ēku īpašniekam 
V.U.atsavināšanas paziņojums (reģ. Nr.  ĀNP/1-12-1/24/1043). Šā gada 21. oktobrī tika 
saņemts V.U. iesniegumu (reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/24/5644), kurā ēku īpašnieks šobrīd atteicās 
izmantot normatīvajos aktos noteiktās tiesības un nopirkt zemes vienību, uz kuras atrodas 
viņam piederošās ēkas. Ņemot vērā speciālajā tiesību aktā noteikto noilguma atsavināšanas 
tiesības izmantošanas termiņu (četri mēneši), kura laikā V.U. nav izlietojis tam noteiktās 
tiesības, ir pamats lemt par lēmuma atcelšanu. 

Atklāti balsojot, ar 15 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par Ādažu novada pašvaldības domes 27.06.2024. lēmuma Nr. 254 
“Par nosacītās cenas apstiprināšanu nekustamajam īpašumam Dzērveņu ielā 8, Gaujā” 
atcelšanu” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 28. novembra 
sēdē. 

4. Par maksāšanas paziņojuma sagatavošanas un nosūtīšanas izmaksu apmēra 
noteikšanu zemes likumiskajiem lietotājiem 

(Nadežda Rubina) 

Informē, ka pašvaldība iznomā 30 zemesgabalu īpašumus un nomas maksa līdz 2023. gada 
beigām bija 1,5 % no zemesgabala kadastrālās vērtības gadā (bet ne mazāk kā 28 euro). Ziņo, 
ka šā gada 1. jūlijā stājās spēkā grozījumi likumā “Par atjaunotā Latvijas Republikas 1937. gada 
Civillikuma ievada, mantojuma tiesību un lietu tiesību daļas spēkā stāšanās laiku un 
piemērošanas kārtību” (turpmāk – likums). Līdz ar grozījumiem likumā, zemes noma zemes 
likumiskās lietošanas gadījumos turpmāk tiks dēvēta – zemes likumiskā lietošana. Saskaņā ar 
likuma 38. panta otro daļu būves īpašniekam uz likuma pamata ir pienākums maksāt lietošanas 
maksu zemes īpašniekam par zemes lietošanas tiesībām 4 % apmērā no zemesgabala 
kadastrālas vērtības gadā, kā arī segt maksāšanas paziņojuma sagatavošanas un nosūtīšanas 
izmaksas 15 euro apmērā gadā. Tieslietu ministrija šā gada 17. oktobrī sniedza skaidrojumu 
“Par likuma piemērošanu, nosakot maksāšanas paziņojuma izmaksas” (reģ. Nr. ĀNP/1-11-
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1/24/5637), ka 15 euro limits ir ieviests, lai mazinātu zemes īpašnieka papildu izmaksas, un lai 
nepieļautu pārmērīgu izmaksu prasīšanu no būvju īpašniekiem. Pašvaldības Grāmatvedības 
nodaļa aprēķināja, ka maksāšanas paziņojuma sagatavošana un nosūtīšana izmaksā 17,33 euro, 
taču likums ierobežo šo summu līdz 15 euro. Tādēļ pašvaldība no šā gada noteiks maksāšanas 
paziņojuma izmaksas 15 euro apmērā. 

J. LEJA, I. KRASTIŅŠ, N. RUBINA debatē par izmaksu apmēra noteikšanu zemes 
likumiskajiem lietotājiem (J. Leja aicina skaidrot, kādēļ pašvaldība ir izvēlējusies noteikt tieši 
maksimālo maksāšanas paziņojuma izmaksu likmi 15 euro apmērā. N. Rubina skaidro, ka 
izmaksu likmes apmērs tika izvērtēts, ņemot vērā vairākus faktorus, uzsverot, ka pašvaldības 
izmaksas ir 17,33 euro, taču likums ierobežo šo summu līdz 15 euro.). 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par" (Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola 
Dāvidsone (LRA), Arta Deniņa (JKP), Genovefa Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZS), 
Kristīne Lakševica (LRA), Gatis Miglāns (LZS), Karīna Miķelsone (LRA), Raivis Pauls (LZS), 
Liāna Pumpure (LRA), Arnis Rozītis (LRA), Jānis Vaivads (LZP)), "Pret" – 1 (Imants Krastiņš 
(JKP)), "Atturas" – 1 (Jānis Leja (S)), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par maksāšanas paziņojuma sagatavošanas un nosūtīšanas izmaksu 
apmēra noteikšanu zemes likumiskajiem lietotājiem” projektu un virzīt to izskatīšanai 
pašvaldības domes šā gada 28. novembra sēdē. 

5. Par pašvaldības zemesgabalu nomas maksas cenrādi īslaicīgai nomai un reklāmas 
objektu izvietošanai 

(Nadežda Rubina) 

Ziņo par pašvaldībai piederošu vai piekrītošu neapbūvētu zemesgabalu nomas maksas cenrādi 
īslaicīgai nomai un reklāmas vai informācijas objektu izvietošanai: 

1. par pašvaldības zemesgabala iznomāšanu nomnieka informācijas objekta izvietošanai 
gar ceļiem vai izkārtnes vai reklāmas objekta izvietošanai – 3 (trīs) euro (bez PVN) par 
1 m2; 

2. par pašvaldības zemesgabala iznomāšanu īslaicīgi (Ministru kabineta 2018.gada 
19.jūnija noteikumu Nr. 350 “Publiskas personas zemes nomas un apbūves tiesības 
noteikumi” izpratnē): 

Iznomājamā zemesgabala 
platība 

Nomas maksa 
zemesgabaliem 

Carnikavas pagastā  

(euro dienā, bez PVN) 

Nomas maksa 
zemesgabaliem Ādažu 

pilsētā un Ādažu pagastā 
(euro dienā, bez PVN) 

līdz 20 m2  

(t.sk. visiem publiskajiem sporta 
pasākumiem) 

24 

 

30 

 

21 - 500 m2 56 70 

vairāk par 500 m2 100  100 

Informē, ka cenrādis stāsies spēkā: 

1. attiecībā uz 1. punktu – ar 2025. gada 1. janvāri; 

2. attiecībā uz 2. punktu – ar lēmuma parakstīšanas dienu. 

Atklāti balsojot, ar 15 balsīm "Par, "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 
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Atbalstīt lēmuma “Par pašvaldības zemesgabalu nomas maksas cenrādi īslaicīgai nomai 
un reklāmas objektu izvietošanai” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā 
gada 28. novembra sēdē. 

6. Par pašvaldībai piekrītošo rezerves zemes fonda zemes vienību uzņemšanu bilancē 
(Diāna Čūriška) 

Ziņo par Valsts zemes dienesta šā gada 1. oktobra sagatavoto Nekustamā īpašuma valsts 
kadastra informācijas sistēmas datu pārskatu gada inventarizācijas veikšanai Nr. 2-04/412 ( reģ. 
Nr. ĀNP/1-11-1/24/5085), kas sagatavots atbilstoši Ministru kabineta 2018. gada 24. jūlija 
noteikumu Nr. 439 “Nekustamā īpašuma valsts kadastra informācijas pieprasīšanas un 
izsniegšanas kārtība” 60. punktam. Informē, ka pašvaldībai piekrītošo rezerves zemes fonda 
zemes vienību 2024. gada bilancē nepieciešams uzņemt pašvaldībai piekrītošās 6 (sešas) zemes 
vienības Ādažu pagastā ar kadastra apzīmējumiem: 80440010047, 80440010048, 
80440010054, 80440030315, 80440140139 un 80440140140. 

Atklāti balsojot, ar 15 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par pašvaldībai piekrītošo rezerves zemes fonda zemes vienību 
uzņemšanu bilancē” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 
28.novembra sēdē. 

7. Par īpašumu  Lilastē 
(Rita Rossoha-Sadoviča) 

Ziņo, ka Rīgas rajona tiesā ir ierosināta civillieta Nr. C33468924 V.U. prasībā pret pašvaldību. 

Informē, ka ar 1994. gada 27. jūlija pieņemšanas – nodošanas aktu “Par Aizsardzības Spēku 
Mācību centra objektu, kas atrodas LR Rīgas rajonā Lilastē nodošanu – pieņemšanu Carnikavas 
pašvaldībai” Carnikavas pagasta pašvaldības īpašumā tika nodota 1961. gadā uzcelta viena 
stāva ķieģeļu ēka ar objekta nosaukumu “Sardzne” (turpmāk – būve ) un šī pašvaldībai 
piederošā būve atrodas uz zemes īpašuma sastāvā ietilpstošās zemes vienības, kas pieder V.U. 
Tādējādi būve un zemes vienība ir uzskatāmi par dalīto īpašumu likuma “Par atjaunotā Latvijas 
Republikas 1937. gada Civillikuma ievada, mantojuma tiesību un lietu tiesību daļas spēkā 
stāšanās laiku un piemērošanas kārtību” 14. panta pirmās daļas 1. punkta izpratnē. Proti, 
tiesiskās attiecības starp pašvaldību un K. Kreišmani ir izveidojušās un pastāv bez rakstveida 
dokumentu noformēšanas.  

Ņemot vērā vēsturiski izveidojušās dalītā īpašuma tiesiskās attiecības un ievērojot starptautisko 
organizāciju atziņas, ka izlikšana no dzīvojamās telpas nedrīkst pārvērsties par formālu 
procedūru1, kā arī to, ka izlikšana ir pēdējais līdzeklis2, un tiesām ir ieteikts veikt samērīguma 
analīzi, lai īrnieki nepaliktu bez mājokļa3, šobrīd nav samērīgi risināt jautājumu par V.U. 
izlikšanu no būves. Ziņo, ka būtu nepieciešams celt pretprasību civillietā Nr. C33468924 par 
dzīvojamās ēkas īres līguma noslēgšanu, nosakot pašvaldībai, kā būves īpašniekam un 
izīrētājam, slēgt īres līgumu par dzīvojamās mājas (būves), ar kadastra apzīmējumu 
8052 001 0012 001, kopējo platību 143,3 m2, un adresi: Carnikavas pag., Ādažu nov., LV-
2163, kura atrodas uz zemes vienības 0,2052 ha platībā, ar kadastra apzīmējumu 
8052 001 0064, īri ar V.U., kā būves lietotāju un īrnieku. 

Plkst. 9.59 K. MIĶELSONE atstāj sēdi.  

                                                      
1 Dimitrovs A. Dzīvojamo telpu īres likums: starptautisko cilvēktiesību perspektīva un ieteikumi Latvijai. Jurista Vārds, 26.10.2021., Nr. 43 
(1205), 90. lpp. 
2 Turpat.  
3 Dimitrovs A. Dzīvojamo telpu īres likums: starptautisko cilvēktiesību perspektīva un ieteikumi Latvijai. Jurista Vārds, 26.10.2021., Nr. 43 
(1205), 91. lpp. 
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Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Karīna Miķelsone (LRA) 
atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par īpašumu Lilastē” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības 
domes šā gada 28. novembra sēdē. 

8. Par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piešķiršanu 
(Everita Kāpa) 

Ziņo par biedrības “Saules pļavas” šā gada 7. novembra iesniegumu (reģ. Nr. ĀNP/1-11-
1/24/6017) ar lūgumu piešķirt nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumus īpašniekiem saskaņā 
ar pašvaldības domes šā gada 29. augusta lēmumu Nr. 336 “Par nekustamā īpašuma nodokļa 
atvieglojumiem” un noslēgto vienošanos, jo iesniedzēji ir veikuši pašvaldības ceļa seguma 
atjaunošanu 360 m garumā Cīruļu iela, Kadaga, Ādažu pagasts, Ādažu novads. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – 1 (Arnis 
Rozītis (LRA) iespējamā interešu konflikta dēļ), (Karīna Miķelsone (LRA) atstāja sēdi), 
KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piešķiršanu” projektu 
un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 28. novembra sēdē. 

9. Par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piešķiršanu 
(Everita Kāpa) 

Informē par SIA “4invest” un SIA “JS Property” (turpmāk – iesniedzēji) šā gada 4. novembra 
iesniegumu (reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/24/5913) ar lūgumu piešķirt nekustamā īpašuma nodokļa  
atvieglojumus iesniedzējiem saskaņā ar to, ka iesniedzēji ir veikuši pašvaldības ceļa Cīruļu iela, 
Kadaga, Ādažu pagasts, Ādažu novads  posmā no Vecštāles ceļa līdz Cīruļu ielai 44 ceļa 
seguma atjaunošanu 280 m garumā, saskaņā ar pašvaldības domes šā gada 29. augusta lēmumu 
Nr. 336 “Par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumiem” un noslēgto vienošanos. 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par, "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Karīna Miķelsone (LRA) 
atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piešķiršanu” projektu 
un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 28. novembra sēdē. 

10. Par līguma pagarināšanu par sabiedrisko pakalpojumu sniegšanu SIA “Garklanes 
ūdens” 

(Everita Kāpa) 

Ziņo par SIA “Garkalnes ūdens” šā gada 12.novembra iesniegumu (reģ. Nr. ĀNP/1-11-
1/24/6194) par līguma pagarināšanu par sabiedrisko pakalpojumu sniegšanu Ādažu novada 
administratīvās teritorijas Alderu un Baltezera ciemu daļās līdz 2028. gada 31. decembrim vai 
līdz pašvaldības lēmumā par SIA “Garkalnes ūdens” reorganizāciju noteiktajam termiņam.  

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par, "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Karīna Miķelsone (LRA) 
atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par līguma pagarināšanu par sabiedrisko pakalpojumu sniegšanu SIA 
“Garklanes ūdens”” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 28. 
novembra sēdē. 

11. Par pamatlīdzekļu ieguldīšanu SIA “Ādažu namsaimnieks” pamatkapitālā 
siltumapgādes funkciju nodrošināšanai 

(Everita Kāpa) 
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Ziņo par pamatlīdzekļu ieguldīšanu SIA “Ādažu namsaimnieks” pamatkapitālā siltumapgādes 
funkciju nodrošināšanai. Informē, ka nepieciešams veikt SIA “Ādažu namsaimnieks” 
pamatkapitālā mantisko ieguldījumu -  pamatlīdzekļus 147759 euro vērtībā saskaņā ar 
pamatlīdzekļu sarakstā norādīto vērtību, kas noteikta atbilstoši mantisko ieguldījumu 
novērtēšanas eksperta Artūra Žuromska  novērtējumam. 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par" (Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola 
Dāvidsone (LRA), Genovefa Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZS), Kristīne Lakševica (LRA), 
Gatis Miglāns (LZS), Raivis Pauls (LZS), Liāna Pumpure (LRA), Arnis Rozītis (LRA), Jānis 
Vaivads (LZP)), "Pret" – 3 (Arta Deniņa (JKP), Imants Krastiņš (JKP), Jānis Leja (S)), 
"Atturas" – nav, (Karīna Miķelsone (LRA) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par pamatlīdzekļu ieguldīšanu SIA “Ādažu namsaimnieks” 
pamatkapitālā siltumapgādes funkciju nodrošināšanai” projektu un virzīt to izskatīšanai 
pašvaldības domes šā gada 28. novembra sēdē. 

12. Par sadarbības līguma slēgšanu ar SIA “Ādažu ūdens” 
(Santa Ruģēna) 

Ziņo par nepieciešamību noslēgt sadarbības līgumu ar SIA “Ādažu ūdens” par projekta 
“Infrastruktūras uzlabošana uzņēmējdarbības attīstībai Ādažos” (turpmāk – projekts). Informē, 
ka projekta ietvaros tiks izbūvēts 400 m garš kanalizācijas tīkla posms pa Jaunkūlu ielu līdz 
Plostnieku ielai ar pieslēgumu pie esošās sūkņu stacijas un ar kanalizācijas izbūvi saistītās 
izmaksas 47300 euro apmērā tiks iekļautas projekta izdevumos. Izmaksas tiks iekļautas 
pašvaldības Centrālās pārvaldes Attīstības un projektu nodaļas 2025. gada budžeta tāmē. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par" (Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola 
Dāvidsone (LRA), Arta Deniņa (JKP), Genovefa Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZS), Imants 
Krastiņš (JKP), Kristīne Lakševica (LRA), Gatis Miglāns (LZS), Raivis Pauls (LZS), Liāna 
Pumpure (LRA), Arnis Rozītis (LRA), Jānis Vaivads (LZP)), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Jānis 
Leja (S)), (Karīna Miķelsone (LRA) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par sadarbības līguma slēgšanu ar SIA “Ādažu ūdens”” projektu un 
virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 28. novembra sēdē. 

13. Par pašvaldības dalības izbeigšanu biedrībā “Gaujas Partnerība” 
(Inga Pērkone) 

Ziņo par pašvaldības dalības izbeigšanu biedrībā “Gaujas Partnerība” (turpmāk – biedrība). 
Informē, ka biedrība tika nodibināta ar mērķi veicināt uz sabiedriskā un privātā sektora 
partnerattiecībām balstītu darbību Ādažu novada teritorijas plānošanā, sociālekonomisko 
problēmu risināšanā un ilgtspējīgas ekonomiskās attīstības veicināšanā, izmantojot vietējos un 
piesaistītos ekonomiskos resursus un sadarbojoties ar citiem partneriem. Viens no biedrības 
dibināšanas mērķiem bija LEADER veida projektu ieviešana Ādažu novada teritorijā, sekmējot 
vispārēju novada attīstību.  

Biedrība sekmīgi darbojās LEADER programmas ieviešanā laika posmā no 2010. līdz 2023. 
gadam.  

Eiropas Savienības fondu 2021.–2027. gada plānošanas periodā LEADER finansējuma apguvē 
biedrība plānoja sadarboties ar biedrību “Jūras Zeme”, kuras biedrs ir Ādažu novada pašvaldība. 
Biedrības “Gaujas Partnerības” 2021. gada 14. septembra un 2021. gada 28. oktobra vēstulēs 
(reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/21/2070 un reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/21/1268), kā arī biedrības “Jūras Zeme” 
2021. gada 3. septembra vēstulē (reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/21/1075) tika sniegts skaidrojums par 
abu biedrību plānoto sadarbības modeli, paredzot,  ka biedrība “Jūras Zeme” organizēs Eiropas 
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jūrlietu un zivsaimniecības fonda (EJZF), bet “Gaujas Partnerība” – Eiropas lauksaimniecības 
fonda lauku attīstībai (ELFLA) finansējuma administrēšanu.  

Neskatoties uz iepriekš plānoto, sadarbības līgums starp biedrību “Jūras Zeme” un biedrību 
“Gaujas Partnerība” nav noslēgts, un gan EJZF, gan arī ELFLA finansējuma administrēšanu 
organizē biedrība “Jūras Zeme”. 

Ņemot vērā augstāk minēto, nav pamata turpināt pašvaldības dalību biedrībā “Gaujas 
Partnerība”. 

Plkst. 10.36 J. LEJA atstāj sēdi.  

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Jānis Leja (S), Karīna 
Miķelsone (LRA) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par pašvaldības dalības izbeigšanu biedrībā “Gaujas Partnerība”” 
projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 28. novembra sēdē. 

14. Par grozījumiem Ādažu novada pašvaldības domes 2021. gada 28. septembra 
lēmumā Nr. 114 “Par Ādažu novada pašvaldības pārstāvniecību biedrībā “Jūras Zeme” 

(Inga Pērkone) 

Ziņo par nepieciešamību veikt grozījumus  pašvaldības domes 2021. gada 28. septembra 
lēmumā Nr. 114 “Par Ādažu novada pašvaldības pārstāvniecību biedrībā “Jūras Zeme”” 
lemjošajā daļā, izsakot 3. punktu šādā redakcijā: “3. No 2025. gada 1. janvāra atbalstīt biedrības 
biedru naudas 0,07 euro apmērā noteikšanu pašvaldībai, pamatojoties uz Ādažu novada 
teritorijā deklarēto iedzīvotāju skaitu.”. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Jānis Leja (S), Karīna 
Miķelsone (LRA) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par grozījumiem Ādažu novada pašvaldības domes 2021. gada 28. 
septembra lēmumā Nr. 114 “Par Ādažu novada pašvaldības pārstāvniecību biedrībā 
“Jūras Zeme”” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 28. novembra 
sēdē. 

15. Par projekta “Ādažu novada Mākslu skolas Carnikavas mācību punkta publiskās 
ārtelpas labiekārtošana, palielinot ārtelpas pievilcību” ietvaros radīto labiekārtojuma 
elementu nodošanu pārvaldīšanā pašvaldības aģentūrai “Carnikavas komunālserviss” 

(Iluta Plikgalve) 

Ziņo par nepieciešamību nodot pašvaldības aģentūrai “Carnikavas komunālserviss” projekta 
“Ādažu novada Mākslu skolas Carnikavas mācību punkta publiskās ārtelpas labiekārtošana, 
palielinot ārtelpas pievilcību” ietvaros radīto infrastruktūru – celiņu un koka terasi, un 
labiekārtojuma elementus: 3 solus un 1 atkritumu urnu. 

Plkst. 10.40 J. LEJA piedalās sēdē.  

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Karīna Miķelsone (LRA) 
atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par projekta “Ādažu novada Mākslu skolas Carnikavas mācību 
punkta publiskās ārtelpas labiekārtošana, palielinot ārtelpas pievilcību” ietvaros radīto 
labiekārtojuma elementu nodošanu pārvaldīšanā pašvaldības aģentūrai “Carnikavas 
komunālserviss”” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 28. 
novembra sēdē. 

16. Par noteikumu “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības 23.02.2022. noteikumos Nr. 7 
“Transportlīdzekļu izmantošanas kārtība Ādažu novada pašvaldībā”” projektu 
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(Guntis Porietis) 

Ziņo par grozījumiem pašvaldības 2022. gada 23. februāra noteikumos Nr. 7 “Transportlīdzekļu 
izmantošanas kārtība Ādažu novada pašvaldībā”, nosakot Ādažu Bērnu un jaunatnes sporta 
skolas direktora degvielas limitu palielināšanu 240 litri gadā pašvaldības transportlīdzekļu 
izmantošanai.  

Plkst. 10.41 G. MIGLĀNS atstāj sēdi.  

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Gatis Miglāns (LZS), Karīna 
Miķelsone (LRA) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt noteikumu “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības 23.02.2022. noteikumos Nr. 
7 “Transportlīdzekļu izmantošanas kārtība Ādažu novada pašvaldībā”” projektu  un virzīt 
to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 28. novembra sēdē. 

17. Par telpu nomas maksu pašvaldības ēkā Garajā ielā 20, Carnikavā 
(Lauris Bernāns) 

Ziņo, ka nepieciešams noteikt nomas maksu pašvaldības ēkā Garajā ielā 20, Carnikavā, 
pamatojoties uz Pašvaldību likuma 10. panta pirmās daļas 21. punktu, 73. panta trešo un ceturto 
daļu, Publiskas personas finanšu līdzekļu un mantas izšķērdēšanas novēršanas likuma 2. panta 
pirmo daļu, 3. panta 2. punktu un 6.1 panta pirmo prim daļu, Ministru kabineta 2018. gada 20. 
februāra noteikumu Nr. 97 “Publiskas personas mantas iznomāšanas noteikumi” 3. nodaļu. 

Informē, ka līdz pašvaldības domes šā gada 28. novembra sēdei tiks veikti precizējumi 
sagatavotajā lēmumu “Par telpu nomas maksu pašvaldības ēkā Garajā ielā 20, Carnikavā” 
projektā par 1 stundas īres noma 8 euro/h, kas šobrīd nav korekti aprēķināts.   

V. BULĀNS, A. DENIŅA, I. KRASTIŅŠ, J. LEJA, I. GOTHARDE, G. PORIETIS, L. 
BERNĀNS debatē par ilgtermiņa telpu nomas maksu pašvaldības ēkā Garajā ielā 20, Carnikavā 
(turpmāk – ēka) (A. Deniņa pauž viedokli, ka jau iepriekš ir lūgusi piešķirt nomā brīvās telpas 
medicīnas pakalpojumu sniegšanai (vispārējā ārsta prakse) pašvaldībai piederošā ēkā, 
nesaskatot šobrīd piedāvāto ēkas īstermiņa nomas lietderību. L. Bernāns uzsver, ka telpas šobrīd 
nav piemērotas ilgtermiņa nomai, jo tās netiks pielāgotas un pārbūvētas, lai attiecīgi tās varētu 
nodot ilgtermiņa nomai medicīnas pakalpojumu sniegšanai. I. Gotharde vērš uzmanību, ka 
esošais lēmuma projekts ir izstrādāts par īstermiņa telpu nomu. I. Krastiņš aicina izvērtēt 
ilgtermiņa nomas iespējas, iesaistot sabiedrību, lai attiecīgi tiktu nobalsots par nepieciešamāko 
pakalpojumu pieejamību Carnikavas pagastā. V. Bulāns informē, ka ēkas ilgtermiņa nomas 
iespējām ir nepieciešams norādīt iespējamo nomnieka pakalpojumu sniegšanas nozari, 
organizējot izsoli, piešķirot pašvaldības finansējumu novērtējumam. G. Porietis rosina 
jautājumu par ēkas ilgtermiņa nomas iespējam skatīt kādā no Attīstības komitejas sēdēm, 
uzsverot, ka nepieciešams apzināt komersantus, kuri būtu gatavi ilgtermiņā izīrēt ēkas telpas.).   

V. BULĀNS uzdod pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” direktoram L. 
Bernānam līdz pašvaldības domes šā gada 28. novembra sēdei precizēt 1 h īres nomas maksu 
un sagatavot informatīvo ziņojumu par iespējām nodot telpas Garajā ielā 20, Carnikavā, 
ilgtermiņa nomā un šim mērķim secīgi veicamajām darbībām un virzīt to izskatīšanai Attīstības 
komitejas šā gada 11. decembra sēdē. 

Plkst. 10.50 G. MIGLĀNS piedalās sēdē.  

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Karīna Miķelsone (LRA) 
atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Atbalstīt lēmuma “Par telpu nomas maksu pašvaldības ēkā Garajā ielā 20, Carnikavā” 
projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 28. novembra sēdē. 
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2. Uzdot pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” direktoram L. Bernānam 
līdz pašvaldības domes šā gada 28. novembra sēdei precizēt 1 h īres nomas maksu un 
sagatavot informatīvo ziņojumu par iespējām nodot telpas Garajā ielā 20, Carnikavā, 
ilgtermiņa nomā un šim mērķim secīgi veicamajām darbībām un virzīt to izskatīšanai 
Attīstības komitejas šā gada 11. decembra sēdē.  

18. Par dalību pasākuma “Atkritumu dalītā vākšana” projektu iesniegumu otrajā 
atlases kārtā 

(Lauris Bernāns, Edgars Sliede) 

Informē par dalību pasākuma “Atkritumu dalītā vākšana” projektu iesniegumu otrajā atlases 
kārtā. Ziņo, ka pasākuma mērķis ir attīstīt atkritumu dalītas savākšanas sistēmu, veicinot 
atkritumu sagatavošanu atkārtotai izmantošanai, pārstrādei un reģenerācijai. Projektu 
pieteikumi jāiesniedz līdz 2025. gada 15. janvārim. 

Maksimālā attiecināmo izmaksu summa vienai pašvaldībai ir 350000 euro, ieskaitot 
pievienotās vērtības nodokli (turpmāk – PVN), un maksimālais Kohēzijas fonda finansējums ir 
85 % no projekta kopējā attiecināmā finansējuma būvniecībai, teritorijas labiekārtošanai, 
būvniecības procesa autoruzraudzībai un būvuzraudzībai, projektēšanas izdevumiem un 
informatīvajiem un publicitātes pasākumiem, ja projektā plānots de minimis atbalsts, vai 55 
procenti, ja de minimis atbalsts ir 100 %. 

Pašvaldības aģentūra “Carnikavas komunālserviss” ierosina piedalīties projektu atlasē ar 
projektu “Šķiroto atkritumu savākšanas laukums Laivu ielā 12, Carnikavā” (turpmāk – 
projekts), paredzot šķiroto atkritumu laukuma pirms vairākiem gadiem izstrādātā būvprojekta 
aktualizāciju, izstrādāt projekta izmaksu un ieguvumu analīzi, veikt būvniecību un teritorijas 
labiekārtošanu, būvniecības procesa autoruzraudzību un būvuzraudzību, kā arī projekta 
publicitātes pasākumus.  

Projekta provizoriskās izmaksas paredzētas 256000 euro, ieskaitot PVN, ko veido būvprojekta 
aktualizācija 3500 euro, autoruzraudzība 2000 euro, izmaksu un ieguvumu analīze 2500 euro, 
būvdarbi 240000 euro un būvuzraudzība 8000 euro (viss kopā ieskaitot PVN). 

E. SLIEDE informē deputātus par projekta alternatīvām: 

1. laukuma būvniecību īstenot par projekta grantu, ja konkursā saņemam finansējumu. 
Pašvaldības 45 % daļu finansēt no Dabas resursu nodokļa finanšu līdzekļiem (115200 
euro); 

2. laukuma būvniecību realizēt par pašvaldības līdzekļiem. Tāpat kā piedaloties projektu 
konkursā, var izmantot Dabas resursu nodokļa iezīmētos finanšu līdzekļus. Kopējās 
izmaksas ar sadārdzinājumu ir aptuveni 250000 euro. Laukuma noma un 
apsaimniekošana paliek tarifā; 

3. laukuma būvniecības nosacījumu iekļaut atkritumu apsaimniekošanas pakalpojuma 
iepirkumā, nosakot prasību pretendentam būvēt laukumu un būvniecības izmaksas 
iekļaut sadzīves atkritumu apsaimniekošanas tarifā, tādējādi maksājumu pārliekot uz 
atkritumu radītājiem līguma darbības periodā. Aptuveni 8000 mājsaimniecībām septiņu 
gadu periodā iznāk aptuveni 3000 euro mēnesī jeb aptuveni 0,37 euro mēnesī būtu 
atkritumu tarifā šķiroto atkritumu laukuma būvniecības komponente visām Ādažu 
novada mājsaimniecībām (bez apsaimniekošanas). 

Ziņo, ka pirmā alternatīva tika atbalstīta pašvaldības Projektu uzraudzības komisijas šā gada 
19. novembra sēdē. 

I. KRASTIŅŠ, E. SLIEDE  debatē par projekta alternatīvām (I. Krastiņš aicina izvērtēt un 
pārskatīt arī pārējās alternatīvas, netērējot no pašvaldības budžeta 115200 euro. E. Sliede 
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uzsver, ka šī ir laba iespēja piedalīties minētajā projektā, laukuma būvniecību īstenojot par 
projekta grantu, ietaupot pašvaldības iedzīvotāju naudu.).  

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Karīna Miķelsone (LRA) 
atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par dalību pasākuma “Atkritumu dalītā vākšana” projektu iesniegumu 
otrajā atlases kārtā” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 28. 
novembra sēdē. 

19. Par nepieciešamo līdzekļu pārcelšanu no Ādažu novada sociālā dienesta brīvprātīgo 
iniciatīvu finansējuma 

(Lāsma Dene) 

Ziņo, ka Ministru kabineta 2019. gada 10. decembra noteikumu Nr. 614 “Kārtība, kādā 
aprēķina, piešķir un izlieto valsts budžetā paredzētos līdzekļus izglītojamo ēdināšanai” 8. 
punkts nosaka izglītības iestāžu vadītājiem tiesības neizmantotos valsts budžeta līdzekļus, kas 
piešķirti 1. - 4. klašu skolēnu ēdināšanai, izlietot 5., 6., 7., 8. un 9. klašu skolēnu ēdināšanai 
(turpmāk – brīvpusdienām). 

2024. gadā Ādažu vidusskolā un Carnikavas vidusskolā objektīvi ir izveidojusies valsts 
piešķirtā finansējuma ekonomija 1. - 4. klašu izglītojamo brīvpusdienām, kā rezultātā no šā 
gada 1. septembra brīvpusdienas tiek nodrošinātas arī 5. un 6. klašu skolēniem. 

Izglītības likuma 59. panta 3.1 daļā teikts, ka pašvaldības piedalās to izglītojamo ēdināšanas 
izmaksu segšanā, kuri attiecīgās pašvaldības administratīvajā teritorijā esošajās izglītības 
iestādēs (izņemot valsts izglītības iestādes) klātienē apgūst pamatizglītības programmas 1., 2., 
3. un 4. klasē. Viena izglītojamā ēdināšanai dienā līdzekļus no pašvaldības budžeta paredz ne 
mazākā apmērā, kā tos nodrošina valsts. 

Tādējādi Ādažu vidusskolas un Carnikavas vidusskolas 5. un 6. klašu skolēnu brīvpusdienām 
jānodrošina pašvaldības budžeta līdzfinansējums 3822 euro apmērā Carnikavas vidusskolai un 
35046 euro apmērā Ādažu vidusskolai. Pašvaldības dome 2024. gada 29. augustā pieņēma 
saistošos noteikumus Nr. 41/2024 “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 2023. gada 26. 
aprīļa saistošajos noteikumos Nr. 11/2023 “Par pašvaldības pabalstu ēdināšanai pirmsskolas un 
vispārējās izglītības iestādēs Ādažu novadā””, paredzot, ka ēdināšanas pabalsts tiek pārtraukts, 
ja izglītības iestāde nodrošina brīvpusdienas.  

Ādažu novada sociālā dienesta budžetā 2024. gadam brīvprātīgo iniciatīvu izpildes 
nodrošināšanai tika paredzēts finansējums 5. - 6. klašu skolēniem laikā no 2024. gada 1. 
septembra līdz 31. decembrim, taču tie netiks izmaksāti un var tikt novirzīti Carnikavas 
vidusskolai un Ādažu vidusskolai kā pašvaldības līdzfinansējuma līdzekļi. 

Plkst. 11.30 K. MIĶELSONE piedalās sēdē.  

Atklāti balsojot, ar 15 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt finanšu līdzekļu pārcelšanu Ādažu vidusskolas un Carnikavas vidusskolas 5. – 
6. klašu skolēnu brīvpusdienu nodrošināšanai no Ādažu novada sociālā dienesta 2024. 
gada budžeta tāmes līdzekļiem brīvprātīgo iniciatīvu finansēšanai (EKK 6423): 

1) uz Carnikavas vidusskolas 2024. gada budžeta tāmi (EKK 2322) 3822 euro (trīs 
tūkstoši astoņi simti divdesmit divi euro); 

2) uz Ādažu vidusskolas 2024. gada budžeta tāmi (EKK 2322) 35046 euro (trīsdesmit 
pieci tūkstoši četrdesmit seši euro). 

20. Par grozījumiem Carnikavas vidusskolas 2024. gada budžeta tāmē 
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(Raivis Pauls) 

Ziņo, ka atbilstoši Carnikavas vidusskolas (turpmāk – CVS) 2024. gada darba plānam, šā gada 
25. oktobrī CVS notika pasākums “Carnikavas vidusskolas 50 gadu salidojums” (turpmāk – 
salidojums). Sagatavojot CVS 2024. gada budžeta tāmi, salidojuma izdevumu tāmes segšanai 
tika paredzēts izmantot pašvaldības finanšu līdzekļus, kas tika paredzēti pie izdevumiem par 
precēm iestādes sabiedrisko aktivitāšu īstenošanai, un ienākumus no biļešu tirdzniecības. Pēc 
salidojuma CVS ir saņēmusi no SIA "BIĻEŠU SERVISS"  gala maksājumu 6299,92 euro par 
243 pārdotajām biļetēm. Pēc ieņēmumu no pārdotajām biļetēm uzzināšanas, ir iespējams veikt 
tāmes precizējumus starp ekonomiskās klasifikācijas kodiem pēc izmaksu mērķa, lai korekti 
attiecinātu salidojuma izmaksas. 

Ir nepieciešams palielināt ieņēmumu sadaļu (EKK 21.3.9.3.) ienākumus no biļešu tirdzniecības 
un novirzīt šos finanšu līdzekļus pasākuma organizēšanas izdevumu segšanai: par precēm 
iestādes sabiedrisko aktivitāšu īstenošanai (EKK 2314) divu autoratlīdzību līgumu par 
akustisko koncertprogrammas sagatavošanu un atskaņošana apmaksai (EKK 1150), 
koncertprogrammas sagatavošanas un atskaņošanas un muzikālā pavadījuma nodrošināšanas 
apmaksai (EKK 2239), gaismas tehnikas un skaņas aparatūras nomai (EKK 2264), ēdināšanas 
pakalpojumu apmaksai salidojumā (EKK 2363). 

CVS no šā gada 5. līdz 7. novembrim tika organizētas Angļu valodas valsts 54. olimpiādes 2. 
posms, kur klausīšanās uzdevuma izpildei bija nepieciešams nodrošināt izglītojamajiem 
datoraustiņas. Neplānoti iegādājamo 48 datoraustiņu apmaksai (EKK 2312) nepieciešamos 
finanšu līdzekļus ir iespējams pārcelt no ietaupītajiem līdzekļiem salidojuma organizēšanā 
(EKK 2314). 

Atklāti balsojot, ar 15 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt budžeta grozījumus Carnikavas vidusskolas 2024. gada budžeta tāmē: 

1. pārcelt 267 euro (EKK 21.3.9.3.) uz EKK 1150 autoratlīdzības līguma Nr. JUR 2024-
10/1097 par akustiskās koncertprogrammas sagatavošanu un atskaņošanu salidojumā 
apmaksai;  

2. pārcelt 2100 euro (EKK 21.3.9.3.) uz EKK 2239 pakalpojuma līguma Nr. JUR 2024-
10/1100 par koncertprogrammas sagatavošanu un atskaņošanu salidojumā apmaksai; 

3. pārcelt 3796 euro (EKK 21.3.9.3.) uz EKK 2363 rēķina Nr. 241472 par ēdināšanas 
pakalpojumiem salidojumā apmaksai; 

4. pārcelt 136,92 euro (EKK 21.3.9.3.) un 930,08 euro (EKK 2314) uz EKK 1150 
autoratlīdzības līguma Nr. JUR 2024-10/1096 par akustiskās koncertprogrammas 
sagatavošanu un atskaņošanu salidojumā apmaksai;  

5. pārcelt 700 euro (EKK 2314) uz EKK 2239 pakalpojuma līguma Nr. JUR 2024-
10/1099 par muzikālā pavadījuma nodrošināšanu salidojumā apmaksai; 

6. pārcelt 1210 euro (EKK 2314) uz EKK 2264 nomas līguma Nr. JUR 2024-10/1098 par 
gaismas tehnikas un skaņas aparatūras noma salidojumā apmaksai; 

7. pārcelt 350 euro (EKK 2314) uz EKK 2311 salidojuma vajadzībām iegādāto biroju 
preču apmaksai; 

8. pārcelt 850 euro (EKK 2314) uz EKK 2312 datoraustiņu iegādei; 

9. pārcelt 500 euro (EKK 2210) uz EKK 2250 skolas oficiālā saziņas līdzekļa www.e-
klase.lv  abonēšanai. 
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21. Par grozījumiem Ādažu novada pašvaldības domes 23.03.2022. lēmumā Nr. 116 “Par 
nomas maksas noteikšanu Carnikavas pamatskolas telpām Nākotnes ielā 1” 

(Raivis Pauls ) 

Ziņo, ka pašvaldības dome ar 2022. gada 23. februāra lēmumu Nr. 116 “Par nomas maksas 
noteikšanu Carnikavas pamatskolas telpām Nākotnes ielā 1” noteica telpu nomas maksu 
Carnikavas pamatskolas telpām. Informē, ka Carnikavas pamatskolai no šā gada 1. septembra 
tika mainīta izglītības īstenošanas pakāpe no pamata uz vidējo izglītību, un nosaukums uz jaunu 
nosaukumu “Carnikavas vidusskola” (turpmāk – CVS). CVS ieskatā būtu lietderīgi, taisnīgi un 
samērīgi noteikt telpu nomai par 50 % augstāku maksu privātiem un komercpasākumiem, kas 
CVS telpās var notikt, netraucējot iestādes pamatfunkciju izpildi, kā arī ievērojot telpu 
lietošanas un iekšējās kārtības noteikumus. Tā kā šāda veida pasākumi parasti notiek ārpus 
iestādes normālā darba laika, tad tehniskajiem darbiniekiem ir jāstrādā virsstundas, lai 
nodrošinātu piekļuvi telpām, kontrolētu telpu atbilstošu lietošanu un apmeklētāju uzvedību, kā 
arī jāveic telpu uzkopšana pēc pasākuma. 

Atklāti balsojot, ar 15 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par grozījumiem Ādažu novada pašvaldības domes 23.03.2022. 
lēmumā Nr. 116 “Par nomas maksas noteikšanu Carnikavas pamatskolas telpām 
Nākotnes ielā 1”” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 28. 
novembra sēdē. 

22. Par speciālo piemaksu pašvaldības iestāžu darbiniekiem 
(Laila Raiskuma) 

Informē, ka Valsts un pašvaldību institūciju amatpersonu un darbinieku atlīdzības likuma 15. 
panta pirmajā daļā noteikts, ka darbinieks saņem speciālās piemaksas par darbu, kas saistīts ar 
īpašu risku, par nosacījumiem, kas saistīti ar amata (darba) specifiku. 

Ar pašvaldības domes 2023. gada 28. decembra lēmumu Nr. 501 “Par speciālo piemaksu 
pašvaldības iestāžu darbiniekiem” riska piemaksas argumentācija tika izvērtēta, un 2024. gadā 
piemaksa tika piešķirta noteiktām pašvaldības iestāžu darbinieku amatu grupām.  

Pašvaldības ieskatā nav mainījušās īpašā riska piemaksai atbilstošas amata grupas, un arī 
turpmāk tā saglabājama iepriekšējā apmērā. Paredzamā ietekme uz pašvaldības budžetu 2025. 
gadā būs 64914 euro. 

V. BULĀNS, J. LEJA, I. KRASTIŅŠ debatē  par speciālo piemaksu apjoma palielināšanu 
pašvaldības policijai (J. Leja aicina izvērtēt iespēju un palielināt speciālo piemaksu pašvaldības 
policijai par 25 % un rosina sagatavot ziņojumu par speciālo piemaksu pašvaldības iestāžu 
darbiniekiem citās Pierīgas pašvaldībās. I. Krastiņš rosina budžeta atvēlēto finansējumu par 
deputātu algām novirzīt speciālo piemaksu apjoma palielināšanai pašvaldības policijai. L. 
Raiskuma informē, ka nav mainījušās īpašā riska piemaksai atbilstošas amata grupas, un arī 
turpmāk tā saglabājama iepriekšējā apmērā.). 

V. BULĀNS uzdod pašvaldības Centrālās pārvaldes Personāla nodaļas vadītājai L. Raiskumai 
sagatavot ziņojumu par  speciālo piemaksu pašvaldības iestāžu darbiniekiem citās Pierīgas 
pašvaldībās un informēt ar to pašvaldības domes deputātus pašvaldības domes šā gada 28. 
novembra sēdē.  

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par" (Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola 
Dāvidsone (LRA), Arta Deniņa (JKP), Genovefa Kozlovska ( LZS), Antra Krasta (LZS), 
Kristīne Lakševica (LRA), Gatis Miglāns (LZS), Karīna Miķelsone (LRA), Raivis Pauls (LZS), 
Liāna Pumpure (LRA), Arnis Rozītis (LRA), Jānis Vaivads (LZP)), "Pret" – 1 (Imants Krastiņš 
(JKP)), "Atturas" – 1 (Jānis Leja (S)), KOMITEJA NOLEMJ: 
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1. Atbalstīt lēmuma “Par speciālo piemaksu pašvaldības iestāžu darbiniekiem” projektu 
un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 28. novembra sēdē. 

2. Uzdot pašvaldības Centrālās pārvaldes Personāla nodaļas vadītājai L. Raiskumai 
sagatavot ziņojumu par speciālo piemaksu pašvaldības iestāžu darbiniekiem citās 
Pierīgas pašvaldībās un informēt ar to pašvaldības domes deputātus pašvaldības domes 
šā gada 28. novembra sēdē.  

Plkst. 12.10 A. DENIŅA atstāj sēdi.  
*** 

Pusdienu pārtraukums no plkst. 12.10 līdz plkst. 13.00. 

*** 

23. Par izmaiņām pašvaldības iestāžu struktūrā 
(Laila Raiskuma) 

Informē, ka izvērtējot pašvaldības iestāžu resursus funkciju izpildei, un, lai nodrošinātu finanšu 
līdzekļu efektīvu izmantošanu un optimizētu iestāžu darbu, ir lietderīgi veikt vairākas darbības 
pašvaldības iestāžu organizatoriskajā struktūrā. 

Minēto izmaiņu rezultātā paredzama pašvaldības budžeta izdevumu palielinājums 2025. gadā 
(t.sk. sociālās garantijas un darba devēja nodoklis): 

1) 25678 euro – jaunu amatu uzturēšanai; 

2) 39447 euro – reorganizēto amatu izmaiņu uzturēšanai; 

3) 24326 euro – algu grupu līmeņa izmaiņu uzturēšanai. 

Ziņo, ka šā gada decembrī tiks rīkota Finanšu komitejas ārkārtas sēde, kurā tiks skatīts 
jautājums par darbinieku mēnešalgu projektu 2025. gadam, attiecīgi šis lēmuma projekts 
atspoguļo tikai izmaiņas pašvaldības iestāžu struktūrā, no kura izriet, ka attiecīgajiem 
darbiniekiem tiks sagatavoti parakstīšanai darba līgumu grozījumi.  

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP) atstāja 
sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par izmaiņām pašvaldības iestāžu struktūrā” projektu un virzīt to 
izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 28. novembra sēdē. 

24. Par pašvaldības 2024. gada budžeta grozījumiem 
(Sarmīte Mūze) 

Ziņo par grozījumiem 2024. gada pašvaldības budžetā (1. pielikums). 

K. MIĶELSONE, V. BULĀNS, J. LEJA, I. KRASTIŅŠ debatē par pašvaldības 2024. gada 
budžeta grozījumu izdevumu daļu (J. Leja, I. Krastiņš pauž viedokli, ka netika informēti par 
atalgojuma ekonomijas sadaļas "deputāti" 28260 euro novirzīšanu uz “pārvaldi” - domes un 
komiteju sēžu zāles aprīkojumam. K. Miķelsone uzsver, ka par šiem grozīgumiem pašvaldības 
2024. gada budžetā tika nobalsots pašvaldības domes šā gada 24. oktobra sēdē. V. Bulāns aicina 
deputāts nesniegt maldīgu informāciju, akcentē, ka visi pašvaldības budžeta grozījumi tiek 
pieņemti publiski un caurspīdīgi.).  

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par" (Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola 
Dāvidsone (LRA), Genovefa Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZS), Kristīne Lakševica (LRA), 
Gatis Miglāns (LZS), Karīna Miķelsone (LRA), Raivis Pauls (LZS), Liāna Pumpure (LRA), 
Arnis Rozītis (LRA), Jānis Vaivads (LZP)), "Pret" – 1 (Imants Krastiņš (JKP)), "Atturas" – 1 
(Jānis Leja (S)), (Arta Deniņa (JKP) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 
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Atbalstīt grozījumus pašvaldības 2024. gada budžetā un virzīt tos izskatīšanai 
pašvaldības domes šā gada 28. novembra sēdē. 

25. Informatīvs ziņojums par “Ādažu novada jauno uzņēmēju un remigrantu atbalsta 
konkurss 2024” rezultātiem 

(Santa Ruģēna) 

Ziņo par “Ādažu novada jauno uzņēmēju un remigrantu atbalsta konkurss 2024” rezultātiem 
(2. pielikums). 

Plkst. 13.45 I. KRASTIŅŠ atstāj sēdi.  

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP), Imants 
Krastiņš (JKP) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai. 

26. Informatīvs ziņojums par sanāksmēm ar Ādažu novada ciemu iedzīvotājiem ciemu / 
apkaimju attīstības plānu izstrādei 

(Inga Pērkone) 

Ziņo par sanāksmēm ar Ādažu novada ciemu iedzīvotājiem ciemu / apkaimju attīstības plānu 
izstrādei (3. pielikums).  

Plkst. 13.50 I. KRASTIŅŠ piedalās sēdē.  

K. MIĶELSONE, I. KRASTIŅŠ pateicas pašvaldības Centrālās pārvaldes Attīstības un 
projektu nodaļas vadītājai I. Pērkonei par ieguldīto darbu, rīkojot un piedaloties Ādažu novada 
ciemu iedzīvotājiem ciemu / apkaimju attīstības plānu izstrādes sanāksmes.  

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP) atstāja 
sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai. 

27. Informatīvs ziņojums par maksimālo būvdarbu veikšanas ilgumu 
(Ainārs Grikmanis) 

Ziņo par maksimālo būvdarbu veikšanas ilgumu (4. pielikums).  

Informē deputātus, ka nav noslēgtas 1080 būvatļaujas: 

 35 objektos nav uzsākti būvniecības darbi; 

 32 objektos nepieciešams anulēt būvniecības atļaujas (izsniegta jauna būvniecības 
atļauja); 

 1013 objekti jāapliek ar nekustamā īpašuma nodokļa paaugstinātu nodokļa likmi 3%. 

V. BULĀNS, J. LEJA, K MIĶELSONE, A. GRIKMANIS debatē par  ēkām, kuras nav nodotas 
ekspluatācijā (J. Leja pauž viedokli, ka būtu nepieciešams vēl par vienu gadu pagarināt iespēju 
nokārtot nepieciešamos dokumentus, lai varētu nodot ēku ekspluatācijā, neapliekot ar 
nekustamā īpašuma nodokļa (turpmāk – NĪN) paaugstinātu nodokļa likmi 3%. A. Grikmanis 
skaidro, ka jau daudzkārt informācija par ēku nodošanu ekspluatācijā sniegta informatīvajā 
izdevumā “Ādažu novada vēstīs”, tīmekļvietnē www.adazunovads.lv, sociālajos tīklos un 
būvvaldes lēmumos par būvatļaujas pagarināšanu, uzsverot, ka pēc šā gada 31. decembra būvi, 
kuras būvniecībā pārsniegts normatīvajos aktos noteiktais kopējais būvdarbu veikšanas ilgums 
līdz mēnesim, kad parakstīts akts par būves pieņemšanu ekspluatācijā, apliks ar NĪN likmi 3 % 
apmērā no lielākās būves vai būvei piekritīgās zemes kadastrālās vērtības.).  
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Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par" (Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola 
Dāvidsone (LRA), Antra Krasta (LZS), Imants Krastiņš (JKP), Kristīne Lakševica (LRA), Jānis 
Leja (S), Gatis Miglāns (LZS), Karīna Miķelsone (LRA), Raivis Pauls (LZS), Liāna Pumpure 
(LRA), Arnis Rozītis (LRA), Jānis Vaivads (LZP)), "Pret" – 1 (Jānis Leja (S)), "Atturas" – nav, 
(Arta Deniņa (JKP) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai. 

28. Informatīvs ziņojums par pašvaldības domes priekšsēdētājas ārzemju komandējumu 
(Karīna Miķelsone) 

Ziņo par Longjērbīenē (Longyearbyen) Norvēģijā EEZ Divpusējās sadarbības fonda iniciatīvas 
ietvaros organizēto pašvaldību pieredzes apmaiņas vizīte par pašvaldību sagatavotību krīzes 
situācijām, kura norisinājās no šā gada 4. līdz 8.novembrim. 

Informē, ka vizītes laikā iepazinās ar norvēģu kolēģu pieredzi par pašvaldības sagatavotību 
dažādām krīzes situācijām, atbilstošu risku novērtēšanu, ar dabas procesiem un drošību 
saistītiem izaicinājumiem un iespējamajiem risinājumiem. 

Plkst. 14.20 I. KRASTIŅŠ, J. LEJA atstāj sēdi.  

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP), Imants 
Krastiņš (JKP), Jānis Leja (S) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai. 

- Slēgtā daļa - 

29. Par nekustamā īpašuma pieņemšanu dāvinājumā 
(Ilona Gotharde) 

Ziņo par V.U.  piederošo nekustamā īpašuma Carnikavas pag., Ādažu nov., ar kadastra Nr. 
80529000452, pašvaldībai pieņemšanu dāvinājumā, noslēdzot dāvinājuma līgumu. 

Plkst. 14.25 I. KRASTIŅŠ piedalās sēdē.  

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP), Jānis 
Leja (S) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par nekustamā īpašuma pieņemšanu dāvinājumā” projektu un virzīt 
to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 28. novembra sēdē. 

 

Sēde slēgta 2024. gada 20. novembrī plkst. 14.30. 

 
Finanšu komitejas priekšsēdētājas vietnieks             VALĒRIJS BULĀNS  
                       
Protokolētāja         LINDA PAVLOVSKA 

ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO 
PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU 

 


